

图书基本信息

书名：<<初中英语-七年级下册-同步练习册-青苹果教辅>>

13位ISBN编号：9787513518161

10位ISBN编号：7513518165

出版时间：2012-9

出版时间：外语教学与研究出版社

作者：郑玉林

页数：94

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

## 前言

为适应国家英语课程改革的需要，促进学生的全面发展和教学质量的全面提高，外语教学与研究出版社聘请具有丰富初中英语教学经验、教学成绩显著的优秀教师和教研员，根据《英语（新标准）》初中学生用书编写了这套《初中英语（新标准）同步练习册（衔接小学）》。

本系列书与教材完全同步，体系层次清晰明确，全方位体现了同步教学的辅导作用，做到了一单元一练，并附有两个复习检测单元。

既可在课堂上使用，又可作为课后练习，为教学提供了方便。

本书具有以下特色 1.侧重强化训练语言技能。

本书的编写充分体现新课程标准的理念，注重培养学生的英语学习能力。

结合教材每个模块的话题，提供丰富的语言材料，密切联系学生的实际生活，突出语言的实用性。

2.题型多样，分为填写单词、单项选择、句型转换、阅读理解及完形填空等部分。

从基础起步，逐步提高，从而满足不同程度学生的需求，帮助学生扎实地掌握课本知识。

3.编排同步。

内容的编排密切配合课堂教学，便于学生课后复习、练习使用。

可以提高学生的自主学习能力，达到更好的学习效果。

4.针对性强。

针对教学和考试的重点及学生学习过程中的难点，对题目进行了优化组合，避免题海战术，力求帮助学生在较短时间内达到较好的学习效果。

我们希望这套《初中英语（新标准）同步练习册（衔接小学）》能够成为学生学习《英语（新标准）》初中教材的好助手。

### 内容概要

《青苹果教辅·同步时间：初中英语同步练习册（7年级下册）（衔接小学）（新标准）》紧密结合学生用书，题型多样，富有趣味性，注重学生语言能力的全面发展。

书籍目录

Module 1 Lost and found Unit 1 Whose bag is this? Unit 2 Are they yours? Unit 3 Language in use  
Module 2 What can you do? Unit 1 I can play the piano. Unit 2 I can run really fast. Unit 3 Language in use  
Module 3 Making plans Unit 1 What are you going to do at the weekend? Unit 2 We're going to cheer the players. Unit 3 Language in use  
Module 4 Life in the future Unit 1 Everyone will study at home. Unit 2 Every family will have a small plane. Unit 3 Language in use  
Module 5 Shopping Unit 1 What can I do for you? Unit 2 You can buy everything on the Internet. Unit 3 Language in use  
Module 6 Around town Unit 1 Could you tell me how to get to the National Stadium? Unit 2 The London Eye is on your right. Unit 3 Language in use  
Review module A  
Module 7 My past life Unit 1 I was born in a small village. Unit 2 I was born in Quincy. Unit 3 Language in use  
Module 8 Story time Unit 1 Once upon a time. Unit 2 Goldilocks hurried out of the house. Unit 3 Language in use  
Module 9 Life history Unit 1 He left school and began work at the age of 12. Unit 2 He decided to be an actor. Unit 3 Language in use  
Module 10 A holiday journey Unit 1 What did you do? Unit 2 This morning we took a walk. Unit 3 Language in use  
Module 11 Body language Unit 1 They touch noses! Unit 2 Here are some ways to welcome them. Unit 3 Language in use  
Module 12 Western music Unit 1 It's so beautiful! Unit 2 Vienna is the centre of European classical music. Unit 3 Language in use  
Review module B  
Answer key

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>